



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 01-07-2024 12:44:23 PM Subject: General Assembly meeting of the bond holders	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 2024-07-01 12:44:23 PM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة لمالكي اسناد قرض
Kindly be informed that the General Assembly of the bond holders in Siniora Food Industries Company in its meeting held on (30/06/2024) at 11:00, decided the following: First: to elect Messers Jordan Kuwait Bank as an Issuance Trustee in accordance with the provisions of Article (126) of the Jordanian Companies Law. Second: Approving some additions and amendments to the texts of Articles 18 and 19 of the bond issuance prospectus. So that the addition is made to Article 18 involves that the method of calculating the obligations shall be based on the company's results before the effect of IAS no. 29 While the amendment to Article 19 includes changing the period of monitoring the company's compliance with the conditions and obligations to read as follows: "The period of monitoring Siniora's compliance with the terms and obligations will begin in 2024, so that the first report will be issued at the end of 2024 and thereafter periodic reports shall be issued every six months, provided that the report to be issued within a period not exceeding 90 days."	أرجو إعلامكم بأن الهيئة العامة لمالكي اسناد القرض في شركة سنيورة للصناعات الغذائية قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2024/06/30 الساعة 11:00 ما يلي: أولاً: انتخاب السادة البنك الاردني الكويتي أميناً للإصدار سنداً لأحكام المادة (126) من قانون الشركات الأردني. ثانياً: الموافقة على إجراء بعض الإضافات والتعديلات على نصوص المواد 18 و 19 من نشرة معلومات إصدار أسناد القرض. بحيث تتم الإضافة على المادة 18 بأن طريقة احتساب التعهدات تكون على أساس نتائج الشركة قبل تأثير معيار المحاسبه الدولي رقم 29. وان التعديل على المادة 19 يتضمن تغيير فترة مراقبة امتثال الشركة للشروط والتعهدات ليصبح النص كما يلي: "تبدأ فترة مراقبة إمتثال شركة سنيورة للشروط والتعهدات في عام 2024، بحيث يصدر أول تقرير كما في نهاية عام 2024 وبعد ذلك يتم اصدار تقارير دورية كل ستة أشهر، على أن يتم إصدار التقرير خلال مدة لا تتجاوز 90 يوماً."
30-06-2024	30-06-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Qashash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash